
 

 

 Sjednica I O GZK i No 

 

 Sjednica je održana 09.09.2021.g. 

 Na sjednici su bili nazočni članovi IO : N. Kotur, S. Bašek Šamec, D. Buvač ,  T. Fažon ,N. Kraljić   

 i J.Srša. 

 Članovi NO: D. Bacinger i S. Mesarić 

 Opravdali se: M.Obadić,  J.Car , M.Kuretić Sedlar 

 

 

  Za sjednicu je predložen slijedeći DNEVNI RED: 

 

 

 ***** Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

 Ad1) Predsjednik predlaže da  Financijski plan  i plan programa rada za narednu godinu 2022. 

ostane isti kao i za 2021. 

  

Članovi IO raspravljaju o istome . 

 

 **** Članovi IO jednoglasno usvajaju prijedlog Financijskog plana i  plana programa za 2022.g. 

  

 Prilog: Financijski plan i plan programa rada za 2022.g. 

 

 

 Ad2) predsjednik predlaže da način bodovanja i bodovne liste idu prema prošlogodišnjem modelu, 

jer udruge radi COVID-a 19 nisu bile u mogućnosti održavati probe pa ni većinu nastupa, Zrinskoj 

gardi i ŽVS Pučpuljike bi se isplatila financijska sredstva u iznosu od 5.000 kn. 

 Članovi IO raspravljali su o prijedlogu. 

 Jednoglasno je donesena odluka članova IO da se za 2022.g uzimaju bodovi iz 2019.g , da se 

Zrinskoj gardi isplati 5.000kn za redovnu djelatnost, ŽVS Pučpuljike će se isplatiti 5.000kn za 

redovnu djelatnost i 2.000 kn za stručni rad. 

 

 Ad3) Predsjednik predlaže da udruge popunjavaju standardne bodovne liste koje su popunjavale 

prethodnu godinu. 

 Članovi IO raspravljaju o istome. 

 Jednoglasno se slažu sa prijedlogom. 

 PRILOG: Bodovne liste  

 

 

 Ad4) Predsjednik obavijestio članove IO  o održanom sastanku predstavnika GZK i gradonačelnice 

gđe. LJ. Cividini koju su upoznali sa funkcioniranjem Zajednice. 

 Predsjednik predlaže da s obzirom na COVID situaciju udruge nisu bile u mogućnosti realizirati 

sve projekte  na koje su se javile na Javni natječaj potreba u kulturi, da Gradu predložimo da se 

nerealizirana financijska sredstva iz projekata prenamjene u 50% iznosu projekta udruga te da se 

prenamjene u druge potrebe udruga. 

 Članovi IO raspravljaju o prijedlogu te se sa istim slažu i zaključuju da se pošalje dopis na Grad, te 

predlažu da se pošalje dopis u kojem se moli Grad da isplate sve obaveze prema GZK kako bi 

udruge mogle realizirati svoje programe. 

**** Jednoglasno je prihvaćen prijedlog da se pošalje Gradu dopis u ime članova IO. 

 



Ad5)Predsjednik predlaže da se Godišnja skupština održi u 2022.g u 2mj sve članice biti će 

pravovaljano obaviještene o terminu održavanja iste. 

 

 Ad6) Predsjednik ističe kako je gradonačelnica upoznata sa planiranim projektima, te predlaže da 

se planiraju projekti koji nisu bili realizirani radi COVID-a 19 ( Međimurski mjuzikl , Oni to delaju 

iz ljubavi), obavještava da Čakra i Redea rade projekte u koje će biti uključena GZK. 

 

 

 Ad7) Predsjednik daje informaciju da će Grad  u 12mj raspisati natječaj za programe Javne potrebe 

u kulturi, informira članove IO da su D. Buvač i N. Kotur u Kulturnom vijeću Grada. 

Buvač informira da je otvoreno novo radno mjesto u Centru za kulturu Čakovec, Koordinator 

amaterskog kulturnog stvaralaštva te da je za isto imenovana Kristina Štebih. 

 

Sjednica je završila u 18,50 

 

 

 Zapisničar: Jagoda Srša 


